
Referat bestyrelsesmøde den 31. januar 2023 

Deltagere:  

Kaare Jørgensen, Thomas Ebdrup, Charlotte Langkilde, Janick Lauenborg, Anders Wibling Hansen 

 

Planlægning af generalforsamling 

 Sted og tid: Mødelokale, Kerteminde Hallen torsdag den 23. marts kl. 19.00 i Kerteminde.  

 Begge revisorer genopstiller til den kommende periode. 

 Anders, Janick og Kaare er på valg. 

o Da Anders har sat hus til salg og dermed ikke genopstiller til bestyrelsen, skal der findes en 

kandidat, der kan stilles op til den kommende generalforsamling.  

o Janick og Kaare modtager begge genvalg. 

Hjertestarter: 

 Starteren er sat til. 

 Førstehjælpskursus den 22. februar 2023 fra 16.00-20.00. 

o Kurset afholdes i et lokale i Kerteminde Hallen. Kurset er blevet annonceret på Facebook-

gruppen og er nu fuldtegnet (12 deltagere). 

Legeplads: 

 Lovpligtigt eftersyn gennemført. Eftersynet viste enkelte punkter, der skulle udbedres. Udbedring 

er bestilt, men er ikke gennemført endnu. 

 Prisen på udbedring diskuteret. Bestyrelsen finder det vigtigt, at vi kan stå inde for sikkerheden på 

legepladsen.  

 Legepladsen har brug for generel vedligeholdelse. Bestyrelsen arbejder på at arrangere en 

arbejdsdag på legepladsen senere på året. 

“Jubilæumsfest”: 

 Punktet tages op igen i generalforsamlingen med oplæg til generalforsamlingen om at stå for 

planlægningen.  

Regnskab 2022 og budget 2023: 

 Vejlaugets regnskab 2022 samt budget for 2023 godkendes af bestyrelsen til fremlæggelse på 

generalforsamlingen. 

 Grundejerforeningens regnskab viser et underskud på driften for 2022. Dette er drevet af 

investering i hjertestarter. Regnskabet godkendes af bestyrelsen til fremlæggelse på 

generalforsamling. 

 Grundejerforeningens budget for 2023 viser et underskud på driften. Dette er primært drevet af 

udgifter til vedligeholdelse af legeplads og højere udgifter til vedligeholdelse af grønne områder. 

 Bestyrelsen anbefaler derfor en kontingentstigning på 125 kr. fra 2024 og at inddække 

driftsunderskud i 2023 såvel som 2024 med formuen. 

 Bestyrelsen foreslår, at generalforsamlingen 2023 pålægger den kommende bestyrelse at vurdere 

den fremtidige kontingentbalance mellem indbetaling til vejlaug og grundejerforening efter 2024.  



Udstykning mod syd: 

 Ingen yderligere information tilgængeligt end hvad der er offentligt kendt.  

Andet: 

 Næste bestyrelsesmøde: Umiddelbart efter generalforsamling med formål at konstituere ny 

bestyrelse. 

 

 


